
ŠKOLSKÁ RADA Konzervatoře Jaroslava Ježka  
Předseda: Jan Linhart, e-mail: skolska.rada@kjj.cz 

Zápis z jednání školské rady konzervatoře  
ze dne 22. 10. 2019 

 
Přítomni:  Jan Linhart – pedagog konzervatoře 
 MgA. Miroslav Mužík – pedagog konzervatoře 
 Adam Albrecht – žák konzervatoře 
 Eliška Tunková – žákyně konzervatoře 
  
  
 
Hosté:  Mgr. Jitka Farkašová – zástupkyně ředitele 
 Bc. Jiří Stárek – zástupce MHMP ve ŠR konzervatoře 
 
 
 

1. Zapisovatelem byl zvolen Miroslav Mužík, ověřovatelem Jan Linhart. 

2. Jan Linhart přednesl ŠR porovnání vycházející z minulých výročních zpráv se 
současnou výroční zprávou (2018/19). Z porovnání vyplývá, že méně studentů 
přerušilo/ukončilo studium, dlouhodobě ubývá i vyloučených studentů. 

3. Adam Albrecht vznesl dotaz ohledně získávání a zveřejňování informací o 
úspěšnosti studentů v jejich mimoškolních hudebních aktivitách. Toto se týká 
především studentů instrumentálního oddělení. Od studentů muzikálového 
oddělení jsou informace o jejich úspěšnosti v mimoškolních hudebních 
aktivitách zveřejňovány ve výročních zprávách pravidelně. Proběhla diskuse 
ohledně potřeby získávání těchto informací přímo od studentů jejich 
ročníkovými učiteli. 

4. Školská rada jednomyslně schválila výroční zprávu za školní rok 2018/2019. 

5. Bc. Jiří Stárek nabídl možnost zveřejňování informací o naší konzervatoři na 
dvojstraně časopisu "Speciál pro ZUŠ" v rámci časopisu "Řízení školy". 

6. Školská rada diskutovala nad možností pořízení presovače na kávu umístěného 
ve sborovně školy. Provoz a údržba kávovaru by mohla být placena z příspěvků 
pedagogů, kteří by kávovar užívali. 

 
V Praze dne 22. 10. 2019                                                               zapsal MgA. Miroslav Mužík 
 
 
            
                Jan Linhart 
 ověřovatel za ŠR konzervatoře 


